
Voorselectie Wereld Kampioenschappen jeugdvissen onder de 14 jaar. 

Eind augustus stond het volgende bericht op de website van Sportvisserij Nederland. Vol trots kunnen 
wij melden dat het Wereldkampioenschap Zoetwatervissen voor Junioren in 2014 is toegewezen aan 
Nederland. De categorieën U14, U18 en U23 gaan aan één van de Hollandse oevers uitmaken wie 
zich 's werelds beste mag noemen. De oudste groepen kunnen worden geselecteerd uit de 
topcompetitie, voor de jongste  groep  was dat niet mogelijk. Zodat was besloten voor de categorie 
onder de 14 op zondag 29 september 2013 een selectie te laten plaats vinden. Gelijk na het bekend 
worden is onze jeugd ingelicht over deze wel unieke kans. Na inventarisatie door ons als 
jeugdcommissie bleek er interesse te bestaan bij onze jeugdleden. Voor ons  als jeugdcommissie het 

signaal om een trainingssessie te organiseren in de Lage Vaart te Almere. Met een viertal  jeugdleden 
is op zondag 1 september getraind in een zeer ontspannen sfeer. De aanwezige jeugdleden waren 
enthousiast en hebben zich daarna aangemeld om op zondag 29 september mee  te vissen.  

In totaal deden deze zondag 34 jeugdvissers uit heel Nederland mee. Als jeugdcommissie zijn we 
zeer trots dat van de 34 deelnemende jeugdvissertjes er liefst vier van onze jeugdafdeling zijn. 
Daarmee waren we één van de best vertegenwoordigende verenigingen. Een duidelijk teken dat we 
als actieve jeugdcommissie op de goede weg zijn. Onze deelnemende kanjers waren Peter Nijs, 
Cenedo Cabrera, Sydney Gertenbach en Rens Schotanus. Zondag 29 september werd er gezamenlijk 
vertrokken vanuit Heemskerk. Naast de vaders en eenmaal een opa werden de kinderen begeleid 
door mij als de voorzitter van de jeugdcommissie. Om 7.30 uur vertrokken we vol goede moed, met 
vier enthousiaste kinderen richting Almere. We arriveerden keurig op tijd. Er werd gestart met een 
hartelijk welkom door de bondscoach Jan van Schendel namens Sportvisserij  Nederland. De kinderen 



kregen te hoor wat de regels waren en dat voor voer en aas was gezorgd. Het doel was de meest 
ervaren vissers te selecteren, maar ook er voor ieder een geslaagde dag van te maken. Op naar het 
water, Chendo mocht plaats nemen op  stek 4, Sydney ging  naar stek 15, Peter naar stek 17 en Rens 
had het geluk te mogen plaats nemen op het staartnummer 34. Dan stek opbouwen, hengels klaar 
zetten. Met mijn vouwfiets trok ik langs het parcours, om de kinderen met raad en daad bij te staan, 
maar vooral genieten van de grote vooruitgang bij onze jeugdleden. Een half uur voor de start van het 
vissen kregen de kinderen het voer en aas uitgereikt. Een korte uitleg over hoe met vers de vase 
moest worden gevist en gevoerd. Er werd aan de kinderen gevraagd om zes ballen met de hand te 
voeren en 3 ballen te cuppen. De coaches keken de hele dag hoe bedreven de kinderen waren, 
gaven tips en adviezen. Je zag de kinderen echt genieten, dit ondanks een vrij  harde wind die het 
vissen niet eenvoudig maakte. Na aanvang werd er door de meeste jeugdvissers vis gevangen, de 
een meer dan de ander, maar daar ging het vandaag niet om. Op zo’n dag krijgen de coaches een 
goed beeld van de vissende jeugd in deze leeftijdscategorie. Het is geweldig om te zien welk jong  
talent Nederland rijk is. Onze jeugdleden deden het fantastisch en wisten alle de nodige vissen te 
vangen en hun talenten lieten ze goed zien. Ze vonden het een mooie ervaring en genoten aan de 
waterkant dat kon je gewoon zien. Na drie uur vissen opruimen en retour naar de verzamelplaats. Hier 



werden de kinderen getrakteerd op patat, een kroketje en frikandel en twee consumpties. Daarna trad 
Jan van Schendel naar voren, die vertelde zeer veel talenten te hebben gezien en hij gaf aan dat deze 
dag wat hem betreft zeer geslaagd was. Hij vertelde dat vandaag nog geen keus kon worden gemaakt 
door de coaches, op zondag 13 oktober komt een tweede selectiedag. In de loop van komende week 
krijgen de deelnemers een mail waarin staat dat ze verder mogen of dat helaas de keus niet op hun is 
gevallen. De helft zal doorgaan, de andere helft zal helaas teleurgesteld moeten worden. Jan geeft  
aan dat alle deelnemers kanjers zijn, maar een selectie vereist nu eenmaal keuzes. Ieder kreeg nog 
een compliment  voor zijn aanwezigheid waarna alle jeugdvissers nog een goodiebag met 
hengelsportspullen mocht ophalen. Als jeugdvoorzitter kijk ik terug op een goed georganiseerde en 
leerzame dag. Enthousiaste jeugdleden die bijna met de week voor uitgaan, prachtig om te zien. Nu 
afwachten of een van onze 
vissers zich op die wijze heeft  
gemanifesteerd dat hij  mag 
doorgaan. Voor mij als 
jeugdvoorzitter zijn het alle vier 
kanjers, waar wij als vereniging 
nog veel plezier aan gaan 
beleven. Om half zes kon ik de 
auto weer voor mijn huis 
parkeren, terugkijkend op een 
zeer geslaagde dag voor onze 
jeugdvissers. 

Jeugdvoorzitter Hsv het 
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